
Transkrypcja LVII sesji Rady Miejskiej w Krobi,  

zwoBanej na dzień 29 marca 2023 roku 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

Dzień dobry Państwu. Witam serdecznie na LVII sesji Rady Miejskiej w Krobi. Witam Pana 

Burmistrza wraz ze wspóBpracownikami. Witam Dyrektorów, Kierowników jednostek. Witam 

oczywiście tak}e zaproszonych gości, szczególnie Kierownika Posterunku Policji w Krobi 

aspiranta sztabowego BBa}eja HoraBę oraz przedstawiciela Komendy Powiatowej Państwowej 
Stra}y Po}arnej w Gostyniu kapitana Aukasza Hajduka. Obecność Panów jest związana  
z punktami dotyczącymi sprawozdań z dziaBalności tych sBu}b, które w dalszej części sesji 
Państwo będziecie mieli okazję usByszeć. Witam tak}e przewodniczącego Gminnej Rady 

Seniorów. Witam oczywiście tak}e Państwa Radnych oraz wszystkie osoby, które zdecydowaBy 
się śledzić nasze obrady w internecie.  

 

Szanowni Państwo przedstawię porządek dzisiejszych obrad: 

- punkt 1 - otwarcie i sprawdzenie obecności radnych, to wBasne następuje,  
- punkt 2 - przedstawienie porządku obrad, 
- punkt 3 - przyjęcie protokoBu z LVI sesji,  
- punkt 4 - informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o dziaBaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 
- punkt 5 - sprawozdanie z dziaBalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym, 
- punkt 6 - informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy  Krobia  
i Powiatu Gostyńskiego w roku 2022,  
- punkt 7 - rozpatrzenie  projektu uchwaBy w sprawie zmiany UchwaBy Nr XIV/117/2019 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 30 pa{dziernika 2019 roku w sprawie utworzenia |Bobka Gminnego 
dla którego organem prowadzącym jest Gmina Krobia oraz nadania mu statutu, 

- punkt 8 - rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie przeksztaBcenia Przedszkola 
Samorządowego w Pudliszkach poprzez  likwidację trzech oddziaBów przedszkola 
zlokalizowanych w miejscowościach: Potarzyca, |ychlewo i ChwaBkowo, 
- punkt 9 - rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie przeksztaBcenia SzkoBy Podstawowej im. 
profesora Józefa Zwierzyckiego w Krobi poprzez utworzenie innych lokalizacji prowadzenia 

zajęć, 
- punkt 10 - rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie wBączenia Przedszkola Samorządowego 
w Pudliszkach do ZespoBu Szkolno - Przedszkolnego w Pudliszkach z oddziaBami 
integracyjnymi, 

- punkt 11 - rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany UchwaBy Nr XXVI/206/2008 
Rady Miejskiej w Krobi z dnia 2 pa{dziernika 2008 roku w sprawie określenia zasad, trybu 
udzielania i rozliczania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 

przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, 

- punkt 12 - rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie określenia trybu i zasad 
przeprowadzania konsultacji spoBecznych z mieszkańcami Gminy Krobia, 
- punkt 13 - rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany UchwaBy Nr LIII/444/2022 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 28 listopada 2022 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
Strategii Rozwoju Gminy Krobia na lata 2023 – 2033 oraz określenia szczegóBowego trybu  
i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji, 

- punkt 14 - rozpatrzenie projektu  uchwaBy  w  sprawie  przystąpienia  do realizacji 
programu Ministerstwa Rodziny i Polityki SpoBecznej pn. „Asystent osobisty osoby 
niepeBnosprawnej ” - edycja 2023, 



- punkt 15 - rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie przystąpienia do realizacji programu 

Ministerstwa Rodziny i Polityki SpoBecznej pn. „Opieka wytchnieniowa” - edycja 2023, 
- punkt 16 - rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie przejęcia przez Gminę Krobia zadania 
zarządzania publicznymi drogami powiatowymi na terenie gminy Krobia w zakresie 

utrzymania zieleni przydro}nej,  
- punkt 17 - rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie wyra}enia zgody na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzier}awy,  
- punkt 18 - rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany UchwaBy Nr LIV/458/2022 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krobia na lata 2023 – 2031, 

- punkt 19 - rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany uchwaBy bud}etowej Gminy 

Krobia na rok 2023, 

- punkt 20 - wolne gBosy i wnioski, 
- punkt 21-  zakończenie.  

Czy ktoś z Państwa ma propozycję dotyczące zmiany porządku obrad? Proszę bardzo Pan 
Wiceburmistrz.  

 

Zastępca Burmistrza MichaB Listwoń: 
 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. W związku ze spodziewanym i oczekiwanym 

zakończeniem prac na Rynku proszę o uzupeBnienie porządku obrad o projektu uchwaBy  
w sprawie ustalenia strefy pBatnego parkowania, wysokości opBat za parkowanie pojazdów 
samochodowych na drogach publicznych w strefie pBatnego parkowania, wysokości opBat 
dodatkowych oraz sposobu ich pobierani. Dziękuję. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

Dziękuje bardzo. Czy są jakieś inne propozycje? Nie widzę. W związku z propozycją 

Burmistrza dotyczącą wprowadzenia jednego projektu uchwaB proponuje, }eby w porządku 
obrad punkt dotyczący projektu uchwaBy związanego z ustaleniem strefy pBatnego 
parkowania, wysokości opBat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach 
publicznych w strefie pBatnego parkowania wysokości opBat dodatkowych oraz sposobu ich 

pobierania znalazB się w punkcie 20 naszego porządku, co automatycznie spowoduje,  

}e punktem 21 staną się wolne gBosy i wnioski, a punktem 22 zakończenie. Proponuję dwa 
gBosowania w tym wypadku. Pierwsze gBosowanie dotyczy wprowadzenia do porządku obrad 

proponowanego projektu uchwaBy przez Pana Burmistrza. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem tej zmiany proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw? Kto 

się wstrzymaB? Dziękuję bardzo. 15 gBosami „za” zostaB nowy punkt przyjęty do porządku 
obrad. Teraz caBy porządek po zmianach. Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku 
tych z Państwa, którzy są za przyjęciem nowego porządku obrad. Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymaB? Stwierdzam, }e 15 gBosami „za” porządek obrad zostaB przyjęty. Proszę Państwa 
przechodzimy do realizacji punktu kolejnego. Zanim jednak przejdziemy do puntu 3 chciaBem 
poinformować, }e nas na sali sesyjnej jest 15 radnych, w związku z tym mamy kworum czyli 
wymagającą prawem liczbę radnych do podejmowania uchwaB w  sposób wią}ący.  

 

Punkt 3  przyjęcie protokoBu z LVI sesji. ProtokóB byB wyBo}ony w biurze Rady, mogliście się 
Państwo z treścią zapoznać. Czy ktoś z Państwa chciaBby wnieść jakieś poprawki do treści 
protokoBu? Nie widzę zgBoszeń. W związku z tym proponuję, }ebyśmy przyjęli protokóB  
w drodze gBosowania. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem protokoBu z LVI sesji Rady 



Miejskiej proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymaB? Dziękuję. 15 gBosami „za” protokóB zostaB przyjęty. 

 

Punkt 4 informacja Przewodniczącego Rady o podejmowanych dziaBaniach w czasie między 
sesjami. Mieliści Państwo okazję zapoznać się z treścią tego sprawozdania. Czy ktoś  
z Państwa Radnych ma pytania? Nie widzę zgBoszeń. W związku z tym przechodzimy do 

punktu  następnego. 
 

Punkt 5 sprawozdanie z dziaBalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. Tak}e mieliście 
Państwo wcześniej to sprawozdanie na swoich tabletach. Czy ktoś z Państwa ma pytania 
dotyczące sprawozdania? Proszę bardzo Pani Radna Izabela PazoBa. 

 

Radna Izabela PazoBa:  
 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Mam pytanie do udziaBu Pana Burmistrza  

w posiedzeniu 13 marca Stowarzyszenia Samorządów PoBudniowo-Zachodniej Wielkopolski. 

Samorząd dla Zrównowa}onego Rozwoju. Jakie wnioski zostaBy wyniesione z tego spotkania? 

Czy coś nowego się pojawiBo? Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

Dziękuję bardzo. Panie Burmistrzu, proszę o odpowied{. 

 

Zastępca Burmistrza MichaB Listwoń: 
 

Szanowni Radni, Panie Przewodniczący. W spotkaniu braBo udziaB pan burmistrz, tak}e 
trudno mi jakby literalnie tutaj przytoczyć jakie byBy postanowienia. Natomiast rzecz 

dotyczyBa przygotowania konferencji w ramach stowarzyszenia. Konferencji z udziaBem 
samorządów oraz innych podmiotów odnoszących się między innymi do zmian w prawie 

geologiczne. Tak}e temu gBównie byBo dedykowane spotkanie. A jeśli jakiś bardziej 

szczegóBowe informacje będą potrzebne, to wtedy musimy o to zapytać ju} burmistrza. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

Dziękuję bardzo. Jeśli Panią Radną interesowaByby kwestie szczegóBowe to, myślę }e pan 

burmistrz tak}e na piśmie jest w stanie odpowiedzieć. Myślę, }e po jego powrocie z wyjazdu 

sBu}bowego do tego tematu na pewno po rozmowie wrócę, więc na pewno te} przeka}ę. 
Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze z Państwa?Krzysztof Perdon proszę bardzo. Mo}emy 

mikrofon prosić 

 

Radny Krzysztof Perdon: 

 

Panie Przewodniczący co prawda tego w sprawozdaniu Pana Burmistrza nie byBo, ale 
przedstawiciele byli na tym spotkaniu, a byBo to w sprawozdaniu Pana Przewodniczącego 
proszę o jakiś kilka informacji na temat spotkania w sprawie budowy stadionu w Krobi. 

 

 

 

 



Zastępca Burmistrza MichaB Listwoń: 
 

Szanowni Państwo. Panie Przewodniczący. Wysoko Rado. Ja te} sobie tutaj mo}e pozwolę 
oddać Panu Przewodniczącemu. Natomiast spotkanie dotyczyBo projektu budowy stadionu  
i koncepcji, ju} końcowej wersji tej koncepcji co do posadowienia lokalizacji elementów 
wyposa}enia budynku. Te konsultacje byBy przeprowadzone jakby w szerokim gronie  
z udziaBem równie} przedstawicieli klubu. Ale ja akurat w spotkaniu nie uczestniczyBem, więc 
sobie te} pozwolę oddać gBos Przewodniczącemu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

Dobrze. Ja jako uczestnik spotkania, tak}e byli ze mną obecni kole}anka Patrycja, kolega 

SBawek, jako te} osoby związane ze SzkoBą Podstawową w Krobi, ale te} jako radni. To jest 

caBy czas poziom konsultacji związany te} z obecnością klubu sportowego i to jest caBy czas 
etap tworzenia dokumentacji projektowej. Projekt w miesiącu mają ma zostać ukończony  

i wtedy zostanie wszystkim Państwu przedstawiony. Dlatego jakby nie ma }adnych oficjalnych 
informacji, bo ten proces konsultacyjny caBy czas trwa. Firma, która zostaBa wyBoniona do 
zrobienia dokumentacji ma czas do bodaj}e 15 maja, tak Panie Marcinie i wtedy Państwo 
Radni dostaną peBną informację na temat tego co tam jest planowane w  tym projekcie, bo 

tam są bardzo takie mo}na powiedzieć praktyczne i szczegóBowe rzeczy omawiane. Kwestie 

usadowienia budki komentatorskiej, czy trybuny dla dru}yny gości. Więc to tak to wygląda.  

 

Radny Krzysztof Perdon: 

 

My ju} nie będziemy mogli wnosić }adnych uwag? 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

No ja myślę, }e zawsze mo}na na etapie projektu tak}e wnieść uwagi. Natomiast dzisiaj 

projekt jest stworzony w oparciu o bardzo takie ogólne zaBo}enia, które zostaBy wypracowane 
te} w oparciu o teren, który jest do dyspozycji i mo}na powiedzieć wymagania, które są 
związane z grą na określonym poziomie rozgrywek. Bo to te} warto powiedzieć, }e na 
spotkaniu byB obecny przedstawiciel Wojewódzkiego Związku PiBki No}nej z Poznania, który 
te} jakby od strony takiej formalnej pilnuje wszystkich rzeczy. Mo}e Panu Burmistrzowi 
oddam gBos. My dzisiaj jako Gmina nie mamy jeszcze projektu, który mógBby dostać Państwu 
przedstawiony, bo on jest caBy czas w konsultacjach. 

 

Zastępca Burmistrza MichaB Listwoń: 
 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. To jest jakby koncepcja budowy 

stadionu. Tak jak Przewodniczący powiedziaB w spotkaniu braB udziaB przedstawiciel WZPN. 

Czyli chodzi o pewne jakby wymogi te} formalne dotyczące rozgrywek piBkarskich. Natomiast 

jak najbardziej ta sugestia sBuszna, }eby wymienić się opiniami abyśmy Państwu tą koncepcję 
mogli przedstawić do wglądu i to z pewnością zrobimy. SBuszną uwaga.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

Okej czyli mamy zapewnienie ze strony Pana Burmistrza, }e Pan Radny na pewno taką 
informację dostanie. No oczywiście ja odpowiadam Panu Radnemu, }e nie ma jak Pan 



Burmistrz powiedziaB przeszkód, }eby to udostępnić. Czy ktoś jeszcze z Państwa ma pytania? 

Nie widzę. W związku z tym zamykam ten punkt i przechodzimy do kolejnego. 

 

Punktu 6  informacje o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Krobia i Powiatu 

Gostyńskiego w roku 2022. Panowie, która ze sBu}b jako pierwsza? Policja, widzę, }e Pan 

aspirant. Proszę bardzo Kierownik Posterunku Policji w Krobi jako pierwszy. 

 

Kierownik Posterunku Policji w Krobi aspirat BBa|ej Horala: 

  

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Goście. Teraz myślę, }e będzie sBychać. Jak 

uzgodniBem ju} z radnymi wcześniej, nie będę ponownie czytaB tego co zostaBo ju} wysBane do 
Państwa i mogliście się z tym zapoznać, gdy} wiadomo są to statystyki i wyniki wykrywalności 
i bardzo du}o liczb, które }e tak powiem w takim szybkim skrócie, to nic nam nie mówią. 

Je}eli Państwo mieliby jakieś pytanie do mnie to ja bardzo chętnie na nie odpowiem. Je}eli 

nie wiedziaBabym czegoś to oczywiście mogę się przygotować do tego i w pó{niejszym czasie 
udzielić takiej odpowiedzi. Ja ze swojej strony chciaBbym podziękować tutaj wszystkim 
obecnym za dotychczasową wspóBpracę. Myślę, }e nie mamy tutaj }adnych problemów 
większych, których nie mo}emy rozwiązać między sobą. Ja zawsze zapraszam, drzwi 

Posterunku  zawsze są otwarte, równie} mo}na do mnie dzwonić. Zawsze je}eli będę mógB to 
pomogę. Nie wiem czy Państwo Radni zagasają jakieś pytania? 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

 

Państwo radni to sprawozdanie otrzymali wcześniej na tablety. Mieli Państwo okazję te} 
zapoznać się tak jak Pan aspirant powiedziaB. Je}eli interesuje Państwa któraś z kwestii 
zawartych w tym sprawozdaniu to proszę bardzo. Mo}e jakieś inne sprawy związane ju}  
z bie}ącym funkcjonowaniem Komendy Powiatowej Policji czy Posterunku w Krobi, to proszę 
bardzo jest mo}liwość zadawania pytań. Proszę bardzo radny Perdon. 

 

Radny Krzysztof Perdon: 

 

Panie Przewodniczący krótkie pytanie. Jakby pan oceniB stan bezpieczeństwa naszej gminy na 
bazie tego co się dzieje w powiecie, w województwie? Bo tu są same liczby prawda nie mamy 

odniesienia do tego czy jesteśmy bezpieczną gminą, czy idziemy w zBym kierunku. Takie 

ogólne stwierdzenie co się dzieje w naszej gminie.  

 

Kierownik Posterunku Policji w Krobi aspirat BBa|ej Horala: 

  

Tak tutaj Pan Radny zadaB pytanie. Mogę powiedzieć, }e od 10 lat ju} jestem Kierownikiem 

tego Posterunku i wiem jak to wyglądaBo wcześniej, wiem jak tak to wygląda teraz. Naprawdę 
uwa}am, }e mo}emy czuć się bezpiecznie mimo wszystko. Je}eli chodzi tutaj o gminy powiatu 
gostyńskiego to wiadomo, }e Krobia to jest du}a gmina i tych zdarzeń zawsze oczywiście jest 
to tak zwana magia maBych liczb, o 2-3 zdarzenia więcej ni} gdzie indziej. Natomiast gdy 

mamy ju} gminę Gostyń to tych zdarzeń jest du}o więcej. Zdarzą się wiadomo rzeczy, te} 
pewnie ka}dy tutaj ma na myśli jedną sytuację, która byBa w zeszBym roku i ka}dy o niej 
pamięta. Ale niestety choćby nas byBo tutaj 16 zamiast ośmiu, no nie jesteśmy w stanie 
zapobiec wszystkiemu, bo jest to po prostu niemo}liwe. Ale na pewno gmina Krobia jest 

gminą bezpieczną patrząc nawet na te liczby, które tutaj są, jakby się wgBębić to jest to 
bezpieczna gmina. Zdarzenia, które mają miejsce, to są zwykBe zdarzenia, które mają miejsce 
w caBej Polsce, a u nas jest ich po prostu mniej.  



 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

 

Dziękuję. Czy Panu Radnemu wystarcza taka odpowied{? Okej. Czy ktoś z Państwa jeszcze 
chciaBby zadać pytanie? Tak proszę bardzo. 

 

Radna Genowefa SkrobaBa: 

 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo. Panie Komendancie mnie 

interesowaBaby sytuacja związana z zachowaniem mBodzie}y w poszczególnych 

miejscowościach. Bo wiemy, }e ró}ne sytuacje byBy, gdzie Państwo interweniowaliście i 
porównując to z takim okresem poprzednim, czy te niewBaściwe zachowania mBodzie}y mo}e 
tak powiem nasilają się, czy te} jeśli chodzi o zachowania tych mBodych ludzi nastąpiBa 
poprawa i nie ma jakiś tam większych problemów. Dziękuję. 

 

Kierownik Posterunku Policji w Krobi aspirat BBa|ej Horala: 

  

Na to pytanie mógBbym odpowiedzieć tak, }e w ciągu ostatnich powiedzmy pięciu lat mo}na 
zauwa}yć, }e ta mBodzie} jest mniej aktywna, na pewno. Zdarzają się oczywiście i to są 
zazwyczaj wybryki jakieś chuligańskie, jakieś uszkodzenia, nie wiem czy to Bawka, czy 

przystanek autobusowy i oczywiście to jest i to się zdarza. Ale patrząc na to wszystko, nie 

wiem ta mBodzie} jednak, ta komputeryzacja, ten internet na pewno większość zatrzymuje  
w domach. I te} dlatego myślę, }e mniej jest takich wybryków chuligańskich, chocia} 
oczywiście zdarzają się i ka}da miejscowość ma taki swój czas mo}na powiedzieć. Bo 

niekoniecznie jest to lato, kiedy mają ten wolny czas i mo}na coś tam zrobić. Ale to wystarczą 
weekendy i powiedzmy dwa, trzy wybryki robią z miejscowości miejsce niebezpieczne. mo}na 
tak to nazwać, gdzie tych kontroli musi być du}o więcej. Ale nie ma tutaj jakiejś wybijającej 
się miejscowości na tle innych naszej gminy Krobia, }eby byBo tam najgorzej, nazwijmy to. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

Dziękuję Pani Radnej. Czy ktoś z Państwa? Nie widzę zgBoszeń. W związku z tym dziękuję 
Panu aspirantowi za sprawozdanie. My na pewno ze strony samorządu będziemy starać się w 
ka}dy mo}liwy sposób wspierać dziaBania Policji i tak zresztą jak co roku, jak Pan wspomniaB 
na początku. Więc oby te sprawozdania z roku na rok byBy coraz bardziej optymistyczne  

i poziom bezpieczeństwa mieszkańców rzeczywiście byB coraz większy. Dziękujemy bardzo. 
 

Kierownik Posterunku Policji w Krobi aspirat BBa|ej Horala: 

  

Ja równie} dziękuję bardzo i chciaBbym powiedzieć, }e tak jak mówiBem wcześniej je}eli 
Państwo Radni te} często wBaśnie to osoby, które są soBtysami swojej miejscowości zawsze 
mogą się ze mną skontaktować. Zawsze mo}emy spróbować zadziaBać tak, }eby byBo 
bezpieczniej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

Pan Burmistrz jeszcze tutaj zgBaszaB chęć zabrania gBosu, proszę bardzo. 

 

 

 



Zastępca Burmistrza MichaB Listwoń: 
 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Kierowniku. Ja te} oczywiście, nie pytania ale 

bardziej refleksja, a te} taka poparta podziękowaniami za dotychczasową wspóBpracę, ale 

równie} }yczeniem, }eby ona dalej dobrze przebiegaBa. A mój gBos jakby dotyczy spraw, które 
ogniskują wokóB majątku infrastruktury, którą rozbudowujemy. To widać goBym okiem, mo}na 
powiedzieć, }e tutaj Gmina Krobia pod tym względem rozwija się wyjątkowo szybko. 

Przybiera na wadze znaczenie tej infrastruktury. Mówię o rewitalizacji między innymi, no i te} 
nie ukrywam, }e będzie nam bardzo zale}aBo na tym i sądzę, }e tutaj ta wspóBpraca te} 
powinna sprawnie przebiegać, aby ta infrastruktura funkcjonowaBa sprawnie. |eby nie miaBy 
miejsca jakieś akty wandalizmu. To są te} potę}ne pieniądze w to wyBo}one. Natomiast przede 

wszystkim ma sBu}yć mieszkańcom, ma aktywizować. To co powiedziaB tutaj Kierować, }e 
mBodzie} dzisiaj jest miejską, korzysta z przestrzeni publicznej. Chcemy wBaśnie tą 

infrastrukturą tą mBodzie}ą zachęcić, bo po to to robimy. I Państwo jako Radni podejmujecie 

takie decyzje i my przyczyniamy się do realizacji tych decyzji. Chcemy o}ywić tą naszą te} 
tkankę publiczną i temu sBu}y. Akurat jeśli chodzi o rewitalizację będzie bardzo mocno 

rozbudowany system monitoringu, więc miejmy nadzieję, }e on równie} będzie sBu}yB 
poprawie bezpieczeństwa, ale równie} dbaBości o to co nas otacza i co wspólnie tworzymy, 

wspólnie jak tutaj siedzimy na rzecz naszych mieszkańców. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

Dziękuję bardzo. I proszę o zabranie gBosu Pana kapitana Aukasza Hajduka w celu 

przedstawienia Informacji Komendy Powiatowej Państwowej Stra}y Po}arnej w Gostyniu za 

rok 2022.  

 

Kapitan Aukasz Hajduk : 
 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Goście. Tak jak przedstawiciel tutaj Policji 

nie będę przedstawiaB w caBości tej informacji. Mieliście mo}liwość zapoznać się z tą 
informacją. Ja ze swojej strony i w imieniu Komendanta, chciaBbym podziękować za 
dotychczasową wspóBpracę. Jak macie jakieś pytania to postaram się na nie odpowiedzieć, 

bąd{ w pó{niejszym terminie dostarczyć taką informację. Jedyne co chciaBbym dodać to na 
pewno nie byBo zawarte w tej informacji od zeszBego roku, jako Komenda Powiatowa 

zyskaliśmy uprawnienia przeprowadzaniu szkoleń z zakresu kwalifikowanej pierwszej pomocy 
jak i recentyfikacji kwalifikowanej pierwszej pomocy. Na ten moment w komendzie nie mamy 

jeszcze osoby z uprawnieniami, która mo}e takie szkolenie przeprowadzać, jest w trakcie w 

uzyskiwania tego uprawnień. Miejmy nadzieję, }e jeszcze wszystko pójdzie zgodnie z planem 
pod koniec roku ta jedna osoba w naszej komendzie będzie miaBa takie uprawnienia. 

Będziemy chcieli przeprowadzić te} pod koniec roku wBaśnie dwa takie szkolenia, tutaj są 
ograniczenia, poniewa} jedna osoba szkoląca mo}e mieć pod sobą tylko 6 osób. Mówię 
dlatego to o tym, po prostu, }e wią}e się to z tym, jakby oszczędnością dla gminy. Do tej pory 

tymi czynnościami zajmowaBy się firmy zewnętrzne i trzeba byBo to za to pBacić. W tym 

momencie jako Komenda Powiatowa jeśli ju} będziemy mieli osobę uprawnioną do 
przeprowadzenia tych szkoleń będziemy wykonywać takie szkolenia nieodpBatnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

 

Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo. Kto z Państwa Radnych chce zadać pytanie dotyczące 
poziomu bezpieczeństwa pepo} w 2022 lub na temat bie}ącego funkcjonowania stra}y 



po}arnej, proszę bardzo? Nie widzę zgBoszeń. W związku z tym ta informacja, która przez 

komendę zostaBa przedstawiona, myślę, }e wyczerpująco odpowiedziaBa na wszystkie Państwa 
wątpliwości i pytania. W związku z tym dziękuję Panu kapitanowi za obecność, za  

dyspozycje. Tak jak w wypadku Policji tak}e z strony samorządu myślę, }e ta wspóBpraca 
dotychczasowa z Powiatową Komendą Państwowej Sta}y Po}arnej, ale i wspieranie 

Ochotniczych Stra}y Po}arnych, które myślę są wa}nym ogniwem wspierającym PSP będzie 
co najmniej na takim poziomie utrzymana, jak dotychczas. Staramy się naszym stra}akom 

wedle ich potrzeb pomagać, tak samo zresztą ma to się ze wspóBpracą z Państwową Stra}ą 
Po}arną. Więc z naszej strony proszę te} przekazać szefostwu, }e nasza postawa myślę, }e nie 

powinna się w przyszBości zmienić. Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo. W związku z 

wyczerpaniem punktu 6 porządku obrad przechodzimy do punktu 7 i do analizy projektów 
uchwaB. Ja przedstawicielom sBu}b, je}eli Panowie macie jakieś obowiązki sBu}bowe to nie 
widzimy tutaj }adnych powodów, }ebyście Państwo musieli z nami być. Natomiast je}eli 
Panowie zechcecie, to jak najbardziej mo}ecie z nami zostać. Dziękuję bardzo.  

 

Punkt 7 rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany uchwaBy Nr XIV/117/2019 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 30 pa{dziernika 2019 roku w sprawie utworzenia }Bobka gminnego 

dla którego organem prowadzącym jest Gmina Krobia oraz nadania mu statutu. Projektem 

uchwaBy zajmowaliśmy się w ramach posiedzenia poBączonego Komisji Rady w poprzednim 
tygodniu. Tak}e Komisja Oświaty i Spraw SpoBecznych wydaBa opinię pozytywną na temat 

projektu. ProsiBbym Panią dyrektor |Bobka Gminnego o zabranie gBosu i przedstawienie  

w kilku zdaniach proponowanych zmian, które niesie projekt uchwaBy. 
 

Dyrektor {Bobka Gminnego Kamila GogóB: 
 

Szanowni Państwo. Zmiana Statutu podyktowana byBa tak naprawdę potrzebą 
doprecyzowania warunków przyjmowania dzieci do }Bobka. Poprzednie zapisy byBy 
przystosowane do projektu unijnego, który się zakończyB w 2022 roku i niektóre zapisy się 
wykluczaBy. Czyli to co byBo potrzebne do projektu niekoniecznie sprawdzaBo się poza 
projektem. ZmieniBo się gBównie kryterium podstawowe i to jest rzecz, taka myślę najnowsza 

czyli zapis, który mówiB o tym }e do }Bobka mogBy się dostać dzieci, których opiekunowie 
pracują, uczą się lub mieszkają na terenie gminy Krobia. Teraz zapis będzie dotyczyB tylko i 
wyBącznie osób zamieszkujących gminę Krobia, czyli opiekunowie zamieszkujący teren gminy 
Krobia, którzy rozliczają się w Urzędzie Skarbowym w Gostyniu ze wskazaniem adresu 

zamieszkania na terenie gminy Krobia. I dodatkowo pojawiBy się punktacje. Czyli w statucie 

będzie określona punktacja, którą otrzymują rodzice, czy opiekunowie dzieci za poszczególne 
kryteria. Najwa}niejszymi kryteriami zostają te, które są kryteriami ustawowymi czyli 
wielodzietności rodziny kandydata, niepeBnosprawność lub opinia poradni psychologiczno-

pedagogicznej i objęcie kandydatka pieczą zastępczą, następnie niepeBnosprawność rodzica, 

samotnie wychowanie przez rodzica czy opiekuna i rodzice pracujący. To są takie kryteria 
najwy}ej punktowane. Dodatkowym kryterium, które zostaBo dopisane jest rodzeństwo 
kontynuujące pobyt w }Bobku, lub które kończy pobyt w }Bobku w roku szkolnym. który się 
kończy. Czyli je}eli rodzeństwo wychodzi 31 sierpnia ze }Bobka, a kolejny kandydat, czyli brat 

lub siostra ju} absolwenta skBada dokumenty, to równie} jest dodatkowy punkt. Czyli dziecko 

zwalnia i na to miejsce wchodzi inne dziecko. Dodatkowo pojawia się w statucie zapis o 
przerwie takiej techniczno-wakacyjnej. Ten zapis zakBada, }e przerwa będzie trwaBa do 31 dni 
w miesiącach lipiec lub sierpień. Natomiast jest to do 31 dni. Planujemy, }e będzie to dwa 
tygodnie czyli 14 dni corocznie. Przerwa jest zapisana taka dBuga, gdyby byBa potrzeba 
jakiegoś większego remontu. I to chyba takie najistotniejsze zmiany. Dziękuję. 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

Dziękuję bardzo. Proszę państwa. Ta sama informacja te} padBa z ust Pani Dyrektor na 

poBączonych w komisjach Rady. Mieliści Państwo te} okazję podyskutować na ten temat. Czy 
ktoś jeszcze dodatkowo chciaBby zapytać o coś Panią dyrektor w kontekście projektu? Nie 
widzę zgBoszeń. Dziękuję bardzo za przedstawienie proponowanych zmian. Proponuję, 
}ebyśmy przeszli proszę Państwo do gBosowania. UchwaBa Nr LVII/485/203 Rady Miejskiej  

w Krobi z dnia 29 marca 2023 roku w sprawie zmiany uchwaBy Nr XIV/117/2019 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 30 pa{dziernika 2019 roku w sprawie utworzenia }Bobka gminnego 
dla którego organem prowadzącym jest Gmina Krobia oraz nadania mu statutu.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwaBy proszę o podniesienie ręki naciśnięcie 
przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymaB? Okej, dziękuję bardzo. Stwierdzam, }e 15 
gBosami „za” uchwaBa zostaBa podjęta.  
 

 

Punkt 8 rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie przeksztaBcenia Przedszkola 

Samorządowego w Pudliszkach poprzez likwidację trzech oddziaBów przedszkola 
zlokalizowanych w miejscowościach: Potarzyca, |ychlewo i ChwaBkowo. Tym projektem 

uchwaBy przyjmowaliśmy się w dniu dzisiejszym. Przed sesją odbyBo się posiedzenie Komisji 

Wspólnych, podczas których Komisja Oświaty i Spraw SpoBecznych wydaBa opinię pozytywną. 

ProsiBbym o zabranie gBosu Panią Beatę Kulczak, która w kilku zdaniach te} proszę, }eby 
przedstawiBa czego dotyczą zmiany.  

 

Z-ca Dyrektora CUW Beata Kulczak : 

 

Panie Przewodniczący, Szanowni Radni. Projekt uchwaBy w sprawie przeksztaBcenia 
Przedszkola Samorządowego w Pudliszkach jest jak gdyby konsekwencją uchwaBy, która 
zostaBa podjęta 21 lutego w sprawie zamiaru przeksztaBcenia przedszkola samorządowego  

w Pudliszkach poprzez likwidację trzech oddziaBów przedszkolnych w miejscowościach 
Potarzyca, |ychlewo i ChwaBkowo. Na 6 miesięcy przed terminem o zamiarze przeksztaBcenia 

przedszkola organ prowadzący poinformowaB skutecznie wszystkich rodziców przedszkola, 

wBaściwego Kuratora Oświaty oraz organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego  
i w związku z tym otrzymaB pozytywną opinię Wielkopolskiego Kuratora Oświaty w Poznaniu 
w dniu 20 marca 2023 roku. Pozytywną opinię Związku Nauczycielstwa Polskiego w Krobi  

w dniu 9 marca. I po otrzymaniu wy}ej wymienionych opinii i skutecznym poinformowaniu 

rodziców dzieci o zamiarze przeksztaBcenia przedszkola mo}e organ prowadzący podjąć 
uchwaBę o przeksztaBceniu placówki. PrzeksztaBcenie to polega na likwidacji trzech oddziaBów 
przedszkolnych znajdujących się w Potarzycy, |ychlewie i ChwaBkowie i wynika z potrzeby 

uregulowania ich lokalizacji. I w efekcie tego przeksztaBcenia wspomniane wy}ej trzy oddziaBy 
przedszkola wejdą strukturę SzkoBy Podstawowej imienia profesora Józefa Zwierzyckiego  

w Krobi. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

Dziękuje bardzo. Czy ktoś z Państwa Radnych chce jeszcze dodatkowo o coś zapytać? Nie 

widzę zgBoszeń. W związku z tym przechodzimy do gBosowania. UchwaBa Nr LVII/486/2023 
Rady Miejskiej Krobi z dnia 29 marca 2023 roku przeksztaBcenia Przedszkola 
Samorządowego w Pudliszkach poprzez likwidację trzech oddziaBów przedszkola 
zlokalizowanych w miejscowościach Potarzyca, |ychlewo i ChwaBkowo. Kto z Państwa 



Radnych jest za podjęciem tej uchwaBy proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku? Kto 

jest przeciw? Kto się wstrzymaB? Stwierdzam, }e 15 gBosami „za” uchwaBa zostaBa podjęta. 

 

Punkt 9 rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie przeksztaBcenia SzkoBy Podstawowej 

imienia profesora Józefa Zwierzyckiego w Krobi poprzez utworzenie innych lokalizacji 

prowadzonych zajęć. I tak samo jak w przypadku poprzedniej uchwaBy w dniu dzisiejszym 
Komisja Oświaty i Spraw SpoBecznych wydaBa opinię pozytywną na temat projektu. I proszę o 

krótki komentarz do projektu Panią Beatę. 

 

Z-ca Dyrektora CUW Beata Kulczak : 

 

Równie} uchwaBa zostaBa podjęta, zamiar uchwaBy o przeksztaBceniu szkoBy podstawowej 
imienia profesora Józefa Zwierzyckiego w Krobi poprzez utworze lokalizacji prowadzenia 

zajęć zostaBa podjęta dnia 21 lutego 2023 roku i konsekwencją jest uchwaBa w sprawie 
przeksztaBcenia SzkoBy Podstawowej imienia profesora Józefa Zwierzyckiego w Krobi poprzez 

utworzenie innych lokalizacji prowadzenia zajęć. I równie} organ prowadzący SzkoBę 
Podstawową poinformowaB na 6 miesięcy przed terminem przeksztaBcenia o zamiarze 
przeksztaBcenia szkoBy rodziców dzieci szkoBy podstawowej imienia profesora Zwierzyckiego 

w Krobi, wBaściwego Kuratora oraz organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego  
i uzyskaB pozytywną Wielkopolskiego Kuratora Oświaty w dniu 23 marca 2023 roku. Równie} 
pozytywną opinię Związku Nauczycielstwa Polskiego oddziaBu Krobi. Po otrzymaniu 

pozytywnych opinii o zamiarze przeksztaBcenia szkoBy organ prowadzący mo}e podjąć 
uchwaBę o przeksztaBceniu placówki. Podjęcie tej uchwaBy umo}liwia utworzenie miejsc 

prowadzenia zajęć dydaktyczno-wychowawczych i opiekuńczych w miejscowości |ychlewie, 

Potarzycy, ChwaBkowie z przeznaczeniem na prowadzenie oddziaBów przedszkolnych  
w strukturze SzkoBy Podstawowej imienia profesora Józefa Zwierzyckiego w Krobi. Dziękuję.  

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

 

Dziękuję bardzo pani Beacie Kulczak. Kto z Państwa Radnych chciaBby zadać pytanie?  

Nie widzę. Myślę, }e wyjaśniliśmy ju} te kwestie przy okazji wydawania opinii. Przechodzimy 

do gBosowania. Proszę Państwa punkt 9, to jest uchwaBa Nr LVII/487/2023 Rady Miejskiej w 

Krobi z dnia 29 marca 2023 roku w sprawie przeksztaBcenia SzkoBy Podstawowej imienia 

profesora Józefa Zwierzyckiego w Krobi poprzez utworzenie innych lokalizacji prowadzenia 

zajęć. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwaBy proszę o podniesienie ręki 
naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymaB? Stwierdzam, }e 15 gBosami „za” 

uchwaBa zostaBa podjęta. I przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

Punkt 10 rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie wBączenia Przedszkola samorządowego  
w Pudliszkach do ZespoBu Szkolno-Przedszkolnego w Pudliszkach z oddziaBami 
integracyjnymi. Tak}e tym projektem uchwaBy dzisiaj zajmowaBy się poBączone Komisje Rady. 

Tak zresztą jak i w tamtym tygodniu. Dzisiaj zostaBa wydana opinia. Komisja Oświaty i Spraw 

SpoBecznych zaopiniowaBa pozytywnie projekt uchwaBy. Proszę o zabranie gBosu Panią Beatę 
Kulczak przedstawiciela Centrum UsBug Wspólnych i omówienie pokrótce projektu uchwaBy. 

 

 

 

 



Z-ca Dyrektora CUW Beata Kulczak : 

 

Szanowni Państwo. WBączenie Przedszkola Samorządowego w Pudliszkach do ZespoBu 
Szkolno-Przedszkolnego w Pudliszkach z oddziaBami integracyjnymi jest następstwem 
przeksztaBcenia w rozumieniu artykuBu 89 ustęp 9 prawa oświatowego. I niniejsza uchwaBa 
dotyczy wBączenia Przedszkola Samorządowego w Pudliszkach w skBad, którego wchodzą 4 

oddziaBy zlokalizowane w dwóch budynkach miejscowości Pudliszki. I oddziaBy te zostają 
wBączone do istniejącego ju} ZespoBu  Szkolno-Przedszkolnego w Pudliszkach. WBącznie do 
tego ZespoBu z oddziaBami integracyjnymi nie wpBynie zatem na  pogorszenie dostępności oraz 

warunków wychowania przedszkolnego w tych oddziaBach. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

Dziękuję bardzo. Kto z Państwa Radnych chciaBby zabrać gBos? Nie widzę zgBoszeń. W takim 

razie przechodzimy do gBosowania nad punktem 10, czyli UchwaBa Nr LVII/488/2023 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 29 marca 2023 roku w sprawie wBączenia Przedszkola 
Samorządowego w Pudliszkach do ZespoBu Szkolno-Przedszkolnego w Pudliszkach z 

oddziaBami integracyjnymi. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwaBy proszę o 
podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymaB? Dziękuję 
bardzo. Stwierdzam, }e 15 gBosami „za” uchwaBa zostaBa podjęta. Przechodzimy do punktu 

kolejnego. 

 

Punkt 11 rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany UchwaBy Nr XXVI/206/2008 Rady 
Miejskiej Krobi z dnia 2 pa{dziernika 2008 roku w sprawie określenia zasad trybu udzielania 
i rozliczenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. Nad projektem uchwaBy obradowaBy poBączone 
Komisje Rady. Tak}e w ramach tych obrad Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy wydaBa 
opinię pozytywną. W celu krótkiej charakterystyki uchwaBy proszę o zabranie gBosu Panią 
Naczelnik Karolinę Student. 

 

Naczelnik WydziaBu Spraw SpoBecznych Karolina Student: 
 

Szanowny Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. W nawiązaniu do wspomnianej przed chwilą 
uchwaBy z dnia 2 pa{dziernika 2008 roku w sprawie określenia zasad trybu udzielania i 
rozliczania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków proponujemy Państwu zmianę do tej uchwaBy. 

Zmiana określa warunki i terminy przede wszystkim na jakich dotacja mo}e zostać udzielona. 

Z racji tego, }e istnieje i prawdopodobnie w związku z nowym okresem programowania 
zaistnieje tak}e mo}liwość ubiegania się ośrodki zewnętrzne na ten cel, zarówno w ramach 
programów krajowych, a tak}e w ramach projektów Unii Europejskiej koniecznym wBaśnie 
staje się ta zmiana dotycząca wprowadzenia stosownych zapisów w sprawie określenia zasad 
trybu udzielania i rozliczania dotacji. Zmiana gBównie dotyczy sytuacji, w której nie będzie 
mo}liwości jakby dochowania terminu rozpatrzenia dotacji, która na tą chwilę w uchwale jest 
określana do dnia 15 września roku poprzedzającego rok przyznania dotacji. Wobec tego nie 

w ka}dej sytuacji ten termin określony uchwaBą będzie mo}liwy, dlatego proponujemy wBaśnie 
tą zmianę do uchwaBy. Dziękuję bardzo. 

 

Naczelnik WydziaBu Spraw SpoBecznych Karolina Student: 
 



Dziękuję bardzo Pani Naczelnik. Czy ktoś z Państwa Radnych chciaBby zadać pytanie 

dotyczące projektu uchwaBy? Nie widzę zgBoszeń. w związku z tym proponuję przejść do 
gBosowania. UchwaBa Nr LVII/489/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 marca 2023 roku 

w sprawie zmiany UchwaBy Nr XXVI/206/2008 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 2 pa{dziernika 

2008 roku w sprawie określenia zasad trybu udzielania i rozliczania dotacji na prace 

konserwatorskie restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwaBy proszę o podniesienie ręki 
naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymaB? Stwierdzam, }e 15 gBosami „za” 

uchwaBa zostaBa podjęta.  
 

Punkt 12 rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie określenia trybu i zasad przeprowadzania 
konsultacji spoBecznych z mieszkańcami Gminy Krobia. I w tym punkcie zanim poproszę o 
przedstawienie treści uchwaBy chcę poinformować Państwa, }e w ramach dyskusji na 

poBączonych Komisjach Komisja Rozwoju Gminy i Rolnictwa wydaBa opinię pozytywną na 
temat tego projektu, a o zabranie gBosu w tym punkcie proszę Panią Patrycję Piecuch.  

 

Z-ca Naczelnika WydziaBu Spraw SpoBecznych Patrycja Piecuch:  
Panie Przewodniczący. Szanowni Państwo Radni. Szanowni Państwo. Konsultacje spoBeczne 
są elementem partycypacji spoBecznej czyli uczestnictwa mieszkańców w decyzjach oraz w 

innych dziaBaniach i wydarzeniach, które wywrą wpByw na zmianę części poziomu ich }ycia. 

Ustawa z dnia 8 marca 1900 roku o samorządzie gminnym przewiduje, i} w sprawach, które 
są wa}ne dla gminy, takie konsultacje na jej terytorium mogą zostać przeprowadzone. W 

związku z tym, }e Gmina Krobia jest w trakcie przygotowywania dość istotnego dokumentu 
jakim jest Strategia Rozwoju Gminy Krobia na lata 2023-2033 niezwykle istotny jest udziaB 
mieszkańców w nakreślaniu kierunków rozwoju gminy w tych}e latach i tym samym 
przedBo}ono Państwu do projekty uchwaBy określający szczegóBowe zasady i tryb 
przeprowadzania konsultacji spoBecznych z mieszkańcami Gminy Krobia. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

Dziękuję bardzo. Proszę Państwa dzisiaj byBy opiniowane propozycje zmian w treści uchwaBy. 

Komisja zaopiniowaBa proponowane przez Panią Radną PazoBę zmiany pozytywnie  

i w nowym brzmieniu uchwaBa zostaBa jednogBośnie zaopiniowana pozytywnie. W związku  
z tym czy jeszcze ktoś z Państwa chciaBby w tym temacie zabrać gBos? Nie widzę zgBoszeń.  

W związku z tym zamykam dyskusję. Przechodzimy do gBosowania. UchwaBa Nr 
LVII/490/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 marca 2023 w sprawie określenia trybu  
i zasad przeprowadzania konsultacji spoBecznych z mieszkańcami Gminy Krobia.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwaBy proszę o podniesienie ręki naciśnięcie 
przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymaB? Stwierdzam, }e 15 gBosami „za” uchwaBa 
zostaBa podjęta.  
 

 

Punkt 13 rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany UchwaBy Nr LIII/444/2022 Rady 

Miejskiej Krobi z dnia 28 listopada 2022 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
strategii rozwoju Gminy Krobia na lata 2023-2033 oraz określenia szczegóBowego trybu  
i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. I w tym punkcie 

chciaBem poinformować, }e Komisja Rozwoju Gminy i Rolnictwa wydaBa opinię pozytywną na 
temat projektu. O zabranie gBosu ponownie proszę Panią Naczelnik Karolinę Student. 

 

 



 

Naczelnik WydziaBu Spraw SpoBecznych Karolina Student: 
 

Szanowny Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. W nawiązaniu do przywoBanej przez Pana 
Przewodniczącego uchwaBy dotyczącej przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju 
Gminy Krobia lata 2023-2033 i określenia szczegóBowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii, w tym tak}e wspomnianych przed chwilą konsultacji 
proponujemy Państwu techniczną zmianę dotyczącą tak naprawdę tylko zmiany zaBącznika  
nr 3, który określa szczegóBowe terminy wykonania i realizacji poszczególnych etapów. Z 

uwagi na zBo}oność diagnozy, nad którą teraz pracujemy konieczne okazuje się wydBu}enie 
pierwotnie przewidzianego terminu na jej przygotowanie. Wobec powy}szego zaBącznik do 
uchwaBy w punktach od 3 do 8 harmonogramu przyjętych prac ulega zmianie. Pragnę 
podkreślić, }e na tą chwilę zmiana harmonogramu w poszczególnych punktach nie powoduje 
zmiany planowanego terminu opracowania caBego dokumentu w postaci strategii rozwoju. 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

 

Dziękuję bardzo. Czyli tak Pani Naczelnik powiedziaBa praktycznie dotyczy ten projekt 

uchwaBy drobnych technicznych zmian związanych z wydBu}eniem terminu na pracę związane 
z utworzeniem strategii. Czy ktoś z Państwa radnych chciaBby jeszcze zabrać gBos w temacie 

projektu uchwaBy? Nie widzę zgBoszeń. W związku z tym przechodzimy do gBosowania. 

UchwaBa Nr LVII/491/2023 Rady Miejskiej Krobi z dnia 29 marca 2023 roku w sprawie 

zmiany UchwaBy Nr LIII/433/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28 listopada 2022 roku w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Krobia na lata 2023-2033 

oraz określenia szczegóBowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym 

trybu konsultacji. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwaBy proszę o podniesienie 
ręki naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymaB? Okej, dziękuje bardzo. 15 
gBosów „za” uchwaBa zostaBa podjęta.    
 

Punkt 14 rozpatrzenie projektu  uchwaBy  w  sprawie  przystąpienia  do realizacji programu 
Ministerstwa Rodziny i Polityki SpoBecznej pn. „Asystent osobisty osoby niepeBnosprawnej ” - 
edycja 2023. Szanowni Państwo w przedmiocie projektu uchwaBy obradowaBy poBączone 
Komisje Rady. Tak}e Komisja Oświaty i Spraw SpoBecznych wydaBa opinię pozytywną na 
temat projektu. Proszę teraz o zabranie gBosu Panią Kierownik Ośrodka Pomocy SpoBecznej 
w Krobi Panią Edytę Rokicką w celu krótkiej charakterystyki projektu uchwaBy. 

 

Kierownik MGOPS  Krobi Edyta Rokicka:  

 

Szanowni Państwo. Przedstawiam Państwu projekt uchwaBy dotyczący przystąpienia Gminy 
Krobia do programu „Asystent osobistego osoby niepeBnosprawnej -edycja 2023”. Program 

ten zapewnia usBugę asystenta osobistego w wykonywaniu codziennych czynności oraz 
funkcjonowaniu w }yciu spoBecznym osób z ró}nymi niepeBnosprawnościami. Skierowany ten 

program jest do dzieci, do mBodzie}y do 16 roku }ycia oraz dla osób dorosBych legitymującym 
się orzeczeniami o umiarkowanym i znacznym stopniu niepeBnosprawności. ZBo}yliśmy 
stosowne dokumenty. Otrzymaliśmy dofinansowanie wysokości 119.360 zB. Tak}e je}eli 
Państwo Radni podejmą stosowną uchwaBę, to jak najszybciej zaczniemy realizować ten 
program, jako ośrodek. Zapotrzebowanie osób niepeBnosprawnych jest du}e. Tak}e myślę, }e 
podjęcie tej uchwaBy jest zasadne. Dziękuję bardzo. 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

Dziękuje bardzo Pani Kierownik. Czy ktoś z Państwa Radnych chciaBby jeszcze dopytać  
o pewne kwestie związane z projektem uchwaBy? Nie widzę zgBoszeń. W związku z tym 
zamykam dyskusje. Przechodzimy do gBosownia.  UchwaBa Nr LVII/492/2023 Rady Miejskiej 

w Krobi z dnia 29 marca 2023 roku w sprawie przystąpienia do realizacji programu 

Ministerstwa Rodziny i Polityki SpoBecznej pn. pn. „Asystent osobisty osoby niepeBnosprawnej 
” - edycja 2023. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwaBy proszę o podniesienie 
ręki naciśnięcie przycisku Kto jest przeciw? Kto się wstrzymaB? Dziękuję bardzo. 15 gBosami 
„za” uchwaBa zostaBa podjęta.  
 

Punkt 15 rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie przystąpienia do realizacji programu 

Ministerstwa Rodziny i Polityki SpoBecznej pn. „Opieka wytchnieniowa” - edycja 2023. 

Zanim oddam gBos Pani Kierownik chciaBem poinformować, }e Komisja Oświaty i Spraw 
SpoBecznych tak}e w tym przypadku wydaBa opinię pozytywną na temat projektu, podczas 

posiedzenia poBączonych Komisji Rady. Oddaję gBos Pani Kierownik celu przedstawienia 

projektu uchwaBy. 

 

Kierownik MGOPS  Krobi Edyta Rokicka:  

 

Szanowni Państwo. Podobnie jak w poprzednim projekcie uchwaBy asystent osobisty osoby 

niepeBnosprawnej, tak}e tutaj je}eli chodzi o opiekę wytchnieniową edycja 2023 tak}e Gmina 

Krobia zBo}yBa stosowne wnioski do Ministerstwa i równie} otrzymaliśmy dofinansowanie. 

Ten program z kolei skierowany jest dla osób, które na co dzień zajmują się osobami 
niepeBnosprawnymi, czyli do tak zwanych opiekunów faktycznych, a }eby jak sama nazwa 

wskazuje mogli wytchnąć od tej codzienności, od tej opieki. Zapotrzebowanie zBo}yliśmy na 
dwie formy wsparcia. Pierwsza dotyczy pobytu caBodobowego, to znaczy, }e osoba 
niepeBnosprawna mo}e na jakiś czas, a dokBadnie na 14 dni trafić do Ośrodka Wsparcia. 

Oczywiście Ośrodek Wsparcia musi być wpisany na odpowiednia listę Wojewody i wtedy  

z tego z takiej formy wsparcia mo}e skorzystać, a osoba, która się nim opiekuje na co dzień 
mo}e sobie pozaBatwiać swoje sprawy. I druga forma, którą chcemy realizować to opieka 
wytchnieniowa w formie pobytu dziennego. Tu z kolei usBugi opiekuńcze, które będą 
realizowane w miejscu zamieszkania danej osoby niepeBnosprawnej i te} analogicznie takie 
opiekun wówczas faktyczny mo}e pozaBatwiać swoje codzienne sprawy, mając tą pewność, }e 
ktoś w tym czasie zajmuje się jego osobą niepeBnosprawną. Dofinansowanie otrzymaliśmy 
wysokości 47.920 zB. CaBość oczywiście dofinansowana z solidarnościowego funduszu 
wsparcia osób niepeBnosprawnych. Tak}e 100% wsparcia i w obu programach klient, osoba 

nie podnosi }adnych kosztów. To jest caBkowicie usBuga bezpBatna. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

 

Dziękuję Pani Kierownik. Czy ktoś z Państwa Radnych chciaBby zadać pytanie jeszcze 
dotyczące projektu, jeśli są jakieś kwestie niejasne? Nie widzę. Myślę, }e to jest na tyle 
oczywista sprawa dla nas wszystkich, }e nie trzeba tutaj dodatkowo tego rozwijać. Proponuję, 

}ebyśmy przeszli do gBosowania, a Pani Kierownik dziękuję za zabranie gBosu. UchwaBa Nr 

LVII/493/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 marca 2023 roku w sprawie przystąpienia 
do realizacji programu Ministerstwa Rodziny i Polityki SpoBecznej pn. „Opieka 

wytchnieniowa” edycja 2023. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwaBy proszę  
o podnieść naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymaB? Stwierdzam, }e 15 
gBosami „za” uchwaBa zostaBa podjęta. 



 

Punkt 16 rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie przejęcia przez gminę Krobia zadania 
zarządzania publicznymi drogami powiatowymi na terenie gminy Krobia w zakresie 

utrzymania zieleni przydro}nej. W przedmiocie projektu uchwaBy wypowiedziaBa się 
pozytywnie Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy, która na posiedzeniu w poprzednią środę 
wydaBa opinię pozytywną. Proszę o zabranie gBosu Pana Naczelnika Marcina Krzy}ostaniaka 

w celu przedstawienia projektu uchwaBy. 

 

Naczelnik WydziaBu Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej Marcin Krzy|ostaniak: 
 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Podjęcie przedmiotowej uchwaBy pozwoli Burmistrzowi 

Krobi na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Krobia a Powiatem Gostyńskim w zakresie 
utrzymania zieleni przydro}nej przy drogach powiatowych w zakresie koszenia traw  

i chwastów, wycięcia krzewów, przycięcia odrostów. Przejęcie zadania przez Gminę pozwoli 
na pewno na lepszą koordynację dziaBań. Standard, który zostanie który zostanie zawarty  

w porozumieniu  będzie identyczny jak w latach poprzednich. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

Dziękuję bardzo Panu Naczelnikowi. Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa Radnych 

chciaBby zadać pytanie? Nie widzę. W związku z tym zamykam dyskusję. Przechodzimy do 

gBosowania. UchwaBa Nr LVII494/2023 Rady Miejskiej Krobi z dnia 29 marca 2023 roku w 

sprawie przejęcia przez Gminę Krobia zadania zarządzanymi publicznymi drogami 

powiatowymi na terenie gminy Krobia w zakresie utrzymania zieleni przydro}nej.  
Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwaBy proszę o podniesienie ręki naciśnięcie 
przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymaB? Stwierdzam, }e 15 gBosami „za” uchwaBa 
zostaBa podjęta.  
 

Punkt 17 rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie wyra}enia zgody na odstąpienie od 
obowiązku trybu zawarcia umowy dzier}awy. I na temat tego projektu uchwaBy tak}e opinię 
pozytywną wydaBa Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy na posiedzeniu w poprzednim 

tygodniu. W celu uzupeBnienia informacji proszę o zabranie gBosu Pana Naczelnika Marcina 

Krzy}ostaniaka. 

 

Naczelnik WydziaBu Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej Marcin Krzy|ostaniak: 
 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Zgodnie z ustawą o gospodarce nieruchomościami 
zawarcie umowy dzier}awy na okres przekraczający 3 lat wymaga zgody Rady Miejskiej.  

W zaBączniku do uchwaBy przedstawiono wykaz nieruchomości, które zamierzamy 
wydzier}awić w drodze bezprzetargowej. Są to dwie dziaBki w Nieparcie, dziaBka 37, dziaBka 
129. Tutaj proponujemy zawarcie umowy na okres 10 lat na potrzeby jednego z kóB 
Bowieckich oraz dziaBka w Pudliszkach o numerze 349/10. Tutaj proponujemy zawarcie 

umowy dzier}awy na okres 5 lat jest przeznaczeniem pod pasiekę pszczóB.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa Radnych chciaBby zadać pytanie? Nie widzę zgBoszeń.  

W związku z tym zamykam dyskusję. Przechodzimy do gBosowania nad punktem 17. UchwaBa 
Nr LVII/495/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 marca 2023 roku w sprawie wyra}enia 
zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzier}awy.  



Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwaBy proszę o podniesienie ręki naciśnięcie 
przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymaB? 15 gBosami „za” stwierdzam, }e uchwaBa 
zostaBa podjęta. Przechodzimy teraz do uchwaB bud}etowych.  
 

Punkt 18 rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany UchwaBy Nr LIV/458/2022 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krobia na lata 2023-2031. Nad projektem uchwaBy w dniu dzisiejszym obradowaBa 
Komisja Bud}etu, która wydaBa opinię pozytywną. O szczegóBy projektu proszę Pana 
Skarbnika Damiana Walczaka. Proszę o zabranie gBosu. 

 

Skarbnik Gminy Damian Walczak: 

 

Dziękuję. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Szanowni Państwo. W treści zaBącznika nr 1 
dokonujemy zmiany w zakresie planu dochodów i wydatków na rok 2023. Dokonujemy 

równie} zmian między innymi w zakresie limitu zobowiązań, czy danych uzupeBniających. 

Natomiast w zakresie zaBącznika nr 2 zmiany dotyczą następujących przedsięwzięć: Krobskie 

Centrum UsBug SpoBecznych, gdzie zwiększamy limit wydatków na rok 2023 oraz zwiększamy 
Bączny limit zobowiązań oraz wyzerowujemy limity na zadaniu Opracowanie Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej w związku z rezygnacją z realizacji zadania. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa Radnych chciaBby zabrać gBos w przedmiocie projektu 
uchwaBy? Nie widzę zgBoszeń. W związku z tym zamykam dyskusję. Przechodzimy do 

gBosowania. UchwaBa Nr LVII/496/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 marca 2023 roku 

w sprawie zmiany UchwaBy Nr LIV/458/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 19 grudnia 2022 

roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2023-2031.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwaBy proszę o podniesienie ręki naciśnięcie 
przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymaB? Stwierdzam, }e 15 gBosami „za” uchwaBa 
zostaBa podjęta. I przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

Punkt 19 rozpatrzenie projektu uchwaBy w sprawie zmiany uchwaBy bud}etowej Gminy Krobia 

na rok 2023. W przedmiocie projektu uchwaBy w dniu dzisiejszym Komisja Bud}etu wydaBa 
opinię pozytywną na temat projektu uchwaBy. W celu krótkiego zreferowania projektu proszę 
o zabranie gBosu Pana Skarbnika Damiana Walczaka. 

 

Skarbnik Gminy Damian Walczak: 

 

Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, w zmianach do uchwaBy bud}etowej w zaBączniku nr 1 

czyli jeśli chodzi o dochody dokonujemy zwiększenia Bączną kwotę 408.238,58 zB. Z kolei 

wydatki zwiększamy o kwotę 1.408.238,58 zB, czyli zwiększa nam się deficyt o kwotę miliona 

zBotych, natomiast deficyt jest pokryty z wolnych środków. Nie powoduje to w }aden sposób 
zwiększenie naszych zobowiązań. Najwa}niejsze zmiany dotyczące dochodów. Dokonujemy 

zwiększenia dochodów w dziale 700 w związku ze sprzeda}ą nieruchomości w gminie Wińsko. 

Przyjmujemy środki w ramach funduszu pomocy i to w zakresie administracji publicznej, 

jak i oświaty i pomocy spoBecznej. Przyjmujemy dotacje na podstawie te} odrębnej przed 

chwilą podjętej przez Państwa uchwaBy na podstawie porozumienia z Powiatem w zakresie 

utrzymania zieleni przydro}nej, to jest kwota 71.465,88 zB. Dokonujemy równie} zmian w 
zakresie dotacji na zadania wBasne i zadania zlecone, jak równie} zmian w zakresie projektu 
Krobskie Centrum UsBug spoBecznych, gdzie dokonujemy zmniejszenia w tym zadaniu 



wieloletnim. Jeśli chodzi o wydatki, to najistotniejsze zmiany dotyczą równie} środków na 
porozumienie w ramach utrzymania zieleni przydro}nej. ChciaBbym zwrócić uwagę na kwotę 
okoBo 13.500 zB, tak zwanego wkBadu wBasnego Gminy. Kwota 59.000 zB, to zadanie dotyczące 
ulicy Sobieskiego, Korczaka i Zachodniej i wykup gruntów w związku z decyzją zridowską. 
Przenosimy środki pomiędzy zadaniami w ramach dokumentacji, które są opracowywane  
w tym roku, czyli w roku bud}etowym 2023 na inwestycje drogowe w zakresie ulicy 
Poznańskiej oraz dróg na osiedlu w Nieparcie. Dokonujemy równie} zwiększenia ze środków 
z Funduszu Pomocy na zadania w zakresie administracji publicznej, pomocy spoBecznej.  
jak i oświaty. W dziale 855 dokonujemy zmiany dotyczącej dotacji na program 500 plus oraz 

Kartę Du}ej Rodziny, jak równie} korekty trzynastki w Gminnym |Bobku. Korekty dotyczące 
dodatkowego wynagrodzenia rocznego dotyczą równie} innych jednostek organizacyjnych 
Gminy. W dziale 900 dokonujemy zwiększenia na zagospodarowanie zieleni na naszym 

Rynku, jak równie} zwiększamy planowane dotacje na wymianę {ródeB ciepBa to jest kwota 
30.000 zB. Jest w tym roku sporo wniosków związanych ze zmianą {ródBa ciepBa. Wnioski te 

dotyczą gBównie miejscowości Niepart. Równie} jest zwiększenie na inwestycje dotyczącą 

oświetlenia ulicznego, to jest osiedle w Krobi, ulice między innymi Sienkiewicza, 

Szymborskiej, Norwida, jak równie} ulica Akacjowa, Lipowa i Klonowa. Dziękuję bardzo. 

500.000 zB to zadanie inwestycyjne związane z przebudową, czy z budową oświetlenia 
ulicznego na tych ulicach, które nie są drogami utwardzonymi. Zmniejszamy środki w dziale 
900 w związku z rezygnacją z zadania dotyczącego planu gospodarki niskoemisyjnej.  
W zakresie infrastruktury wiejskiej w dziale 921 zgodnie z wcześniejszymi ju} zapowiedziami 

zwiększamy środki na zadania inwestycyjne w SuBkowicach, remont kuchni w świetlicy oraz 
zagospodarowanie terenu wokóB świetlicy w WymysBowie. Zwiększamy środki na dotację 

celową na zadanie inwestycyjne dla Centrum Kultury w Krobi. I w dziale 926 dokonujemy 

zwiększenia na pierwszy etap modernizacji stadionu w Pudliszkach. Jest to związane  
z demonta}em wie}yczki, monta}em wiaty, przeniesieniem instalacji elektrycznej, oraz 

zwiększamy środki na stypendia sportowe na podstawie zBo}onych wniosków. Dziękuję 
bardzo. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

 

Dziękuję bardzo Panu Skarbnikowi. Czy ktoś z Państwa Radnych chciaBby zadać pytanie 
dotyczące proponowanych zmian w bud}ecie? Nie widzę. Mieliśmy dzisiaj okazję nad tymi 

zmianami te} dyskutować podczas wspólnego posiedzenia Komisji. Proszę Państwa zamykam 

dyskusję, przechodzimy do gBosowania. UchwaBa Nr LVII/497/2023 Rady Miejskiej w Krobi z 

dnia 29 marca 2023 roku w sprawie zmiany uchwaBy bud}etowej Gminy Krobia na rok 2023. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwaBy proszę o podniesienie ręki naciśnięcie 
przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymaB? Stwierdzam, }e 15 gBosami „za” uchwaBa 
zostaBa podjęta. Przechodzimy do punktu następnego.  
 

Punkt 20 projekt uchwaBy projekt, o który zostaB porządek uzupeBniony, to jest rozpatrzenie 

projektu uchwaBy w sprawie ustalenia strefy pBatnego parkowania pojazdów samochodowych 
na drogach publicznych w strefie pBatnego parkowania, wysokości opBat dodatkowych oraz 
sposobu ich pobierania. I o zabranie gBosu proszę Pana Burmistrza. Zanim jednak Panie 

burmistrzu tylko krótka informacja. Nad projektem uchwaBy obradowaBy te} poBączone 
Komisje i pozytywną opinię na temat projektu wydaBa Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy. 

Oddaję gBos w celu krótkiej recenzji uchwaBy.  

 

 

 



Zastępca Burmistrza MichaB Listwoń: 

 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Proponowany projekt uchwaBy ma na celu powrót do 
strefy parkowania. Rewitalizacja Rynku zbli}a się ku końcowi zatem zaBączony zaBącznik w 
postaci grafiki przedstawia nowy rozkBad, ukBad oraz ilość miejsc parkingowych w centrum 

miasta. Projekt uchwaBy określa ogólnie mówiąc warunki i zasady strefy parkowania. 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa Radnych chce zadać pytanie? Nie widzę zgBoszeń.  

W związku z tym przechodzimy do gBosowania. UchwaBa Nr LVII/498/2023 Rady Miejskiej  

w Krobi z dnia 29 marca 2023 roku w sprawie ustalenia strefy pBatnego parkowania, 

wysokości opBat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w strefie 

pBatnego parkowania, wysokości opBat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania. Kto  

z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwaBy proszę o podniesienie ręki naciśnięcie 
przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymaB? Okej, dziękuję bardzo. 15 gBosami „za” 

uchwaBa zostaBa podjęta. Tym sposobem wyczerpaliśmy wszystkie projekty uchwaB 
przechodzimy do punktu kolejnego.  

 

Punkt 21wolne gBosy i wnioski. Czy ktoś z państwa radnych chciaBby zabrać gBos? Proszę 
bardzo Radny Grzegorz Jesiak. Proszę mikrofon. 

 

Radny Grzegorz Jesiak : 

 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Mam pytanie do Pana Burmistrza. Czy Rynek zostanie 

ukończony zgodnie z terminem?  

 

Zastępca Burmistrza MichaB Listwoń : 
 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Nic nie zapowiada, }eby miaBo być inaczej. Tak}e 
zakBadany termin ukończenia prac o oddania Rynku to jest 15 maja. Być mo}e nawet będzie to 
termin krótszy, ale nie chciaBbym tutaj wyrokować. Tak jak Państwo widzą jest kilka 

znaczących elementów jeszcze do uzupeBnienia. Mówimy o oświetleniu, o maBej architekturze, 

o zieleni. W ka}dym razie póki co, trzymamy się umówionego terminu zakończenia robot 
budowlanych. Dziękuję.  

 

Radny Grzegorz Jesiak : 

 

Jeszcze jedno pytanie. Czy ju} jakieś decyzje zapadBy odnośnie pojazdów wielotomowych, 

ciągników czy tirów? 

 

Zastępca Burmistrza MichaB Listwoń : 
 

Trwają jeszcze wewnętrzne analizy i dyskusje Szanowni Państwo. Te} przedstawimy Państwu 

te informacje. Natomiast ju} jakby z wcześniejszych naszych dyskusji, wypowiedzi, jakby które 
dotyczyBy ruchu przez Rynek nie ukrywamy, }e zmierzamy tu koncepcji wyeliminowania 

pojazdów du}o gabarytowych. Taki byB zamysB rewitalizacji Rynku. Uspokojenie ruchu, 

wyeliminowanie ruchu ucią}liwego, tak }eby zachęcać ludzi do korzystania z tej przestrzeni. 



Jest alternatywny przejazd przez Krobię, więc sądzę, }e są wszelkie przesBanki ku temu. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze z Państwa? Tak proszę bardzo Radna Genowefa SkrobaBa. 

 

Radna Genowefa SkrobaBa: 
 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. ChciaBam 
zapytać, pytanie to kieruje do Pana Radnego Powiatu Pana Damiana. Czy poczyniono jakieś 
kroki w sprawie napraw oświetleń przejść dla pieszych? Bo te oświetlenia nie dziaBają ju} od 
kilku miesięcy i tam się nikt nie pojawia, }eby poczynić jakieś kroki w kierunku naprawy. Czy 

coś wiadomo na ten temat? Czy te oświetlenia ju} po prostu dziaBać nie będą? Czy te} jakieś 
naprawy będą poczynione? Dziękuję. 
 

Radny Powiatu Gostyńskiego Damian Walczak: 
 

Szanowni Państwo, Pani Radna. Wiem, }e pewne prace związane z usunięciem tych 
nieprawidBowości miaBy ju} miejsce. ZgBaszali to te} Radni innych gminnych samorządów. 

Jeśli problem dotyczy równie} Niepartu i byB on zgBaszany, to oczywiście w najbli}szym czasie 
zorientuję się na jakim to jest etapie. Dziękuję bardzo. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze z Państwa? Nie widzę zgBoszeń. Ja dosBownie w dwóch 
zdaniach chciaBam zabrać  glos w kwestiach bezpieczeństwa. Nie zabieraBem gBosu przy 

okazji wizyty Pana aspiranta, poniewa} bezpośrednim adresatem tego o czym będę mówiB jest 
Powiat Gostyński, a dokBadnie mówiąc Komisja Bezpieczeństwa. Chodzi mi o dwie bardzo 

newralgiczne sprawy, a mianowicie kwestie poruszania się samochodów w kierunku na 
Pudliszki. Po wyjechaniu z ronda na ulicę Ponieckiej rozwijają one tam bardzo wysokie 

prędkości i dlatego miaBbym taką propozycję. Ja jutro na przedstawię  to na piśmie i skieruję 
to w interpelacji o postawienie takiego sygnalizatora, który tutaj w kierunku na Potarzycę, 
tak}e na drodze powiatowej jest zamontowany, pokazujący prędkość, którą samochody się 
poruszają. Ja sobie zdaję sprawę, }e nie ma tam mo}liwości poBo}enia jakiejkolwiek 

ograniczników ruchu w postaci hopek, tak zwanych. Natomiast jest to odpowied{ na sygnaBy 
ze strony mieszkańców te} ulicy Ponieckiej, którzy nie potrafią sobie z tą sytuacją poradzić. 

Co prawda Policja widzę, }e jest tam regularnie. Natomiast z mojego doświadczenia te} 
wiem, }e na pewno w jakimś stopniu to sygnalizowanie prędkości pomaga i czBowiek 
rzeczywiście zastanawia się nad tym, }e jedzie za szybko. Druga sprawa te} dotyczy drogi 
powiatowej, związane jest tak zwanym Kościelskim, czyli z ulicą Mickiewicza. Chodzi tutaj o 

postawienie lustra przy wyje{dzie z tak zwanego Heimatau naprzeciw wyjazdu po drugiej 

stronie chodnika, proponuję, }eby ustawić lustro, które będzie informować o nadje}d}ających 
samochodach. Auta, które są postawione speBniają normy bezpieczeństwa, bo przed sesją 
rozmawiaBem z panem posterunkowym i mówiB, }e oni monitorują tą sprawę. Natomiast 

postawienie tego lustro na pewno podniosBoby poziom bezpieczeństwa. Dlatego tutaj te}  
w obecności Pana Przewodniczącego Rady te} informuję, tak}e i mieszkańca Gminy Krobia, 

}e takie wnioski będę kierowaB do Komisji Bezpieczeństwa. Dziękuję. Czy ktoś jeszcze  
z Państwa? Tak, proszę bardzo Radny Perdon. 



 

Radny Krzysztof Perdon:  

 

Panie Przewodniczący pomysB ustawienia urządzenia, które zwiększa bezpieczeństwo jest 
bardzo dobry. Ale powiem szczerze jestem trochę zaskoczony tym stwierdzenie, bo w mojej 

opinii, a je}d}ę tą drogą bardzo często i jest to najczęściej na terenie gminy monitorowany 
przez Policję drogową rejon. I powiem szczerze, tak jak ja jadę w ka}dym razie wolno, tam 

je}d}ą samochody, nie wiem skąd się bierze ta opinia. Mo}e o określonych godzinach, 

wieczornych, w nocy, to mo}e. Ale tak to jestem zdziwiony, }e tam mo}na rozwinąć taką 
prędkość, bo tam ludzie pBacą takie mandaty, }e a} gBowa boli. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

Panie Radny, ale w którym miejscu stoi Policja.   

  

Radny Krzysztof Perdon:  

 

W bardzo ró}nych muszę Panu powiedzieć, w bardzo ró}nych. Nie ma staBego punktu  
i potrafią dojść z zaskoczenia, wyskoczyć i namierzyć kierowców. Nie jestem przeciwny 

ustawieniu tego sygnalizatora, }eby byBa jasność. Ale zdziwiony jestem tym stwierdzeniem. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 

Ja jakby nie rzucam tutaj sBów na wiatr. Dlaczego o tym mówię. Dlatego, }e w większości 
przypadków Policja jest, stoi na wysokości starych ges-ów i  tam, bo tam są warunki do tego, 

}eby zatrzymać, przeprowadzić kontrolę. Natomiast przy wylocie z miasta powiem szczerze 

nie spotkaBem, ale Pan Radny częściej bywa. Szanowni Państwo, no ale  mam nadzieję, }e są 
policjanci widoczni. Szanowni Państwo to jak będzie dyskusja, myślę, }e w kuluarach się 
odbędzie dalsza, a ja tak jak Pan Radny uwa}a jakby wniosek jest zasadny. Ja jakby 

przekazuję te} informacje, które otrzymaBem od mieszkańców. To jest z mojej strony taki 

wniosek dlatego zabraBem gBos. Tak proszę bardzo jeszcze Pan Damian Walczak. 

 

Skarbnik Gminy Damian Walczak: 

 

Dziękuję bardzo Panie Przewodniczący. Myślę, }e dobry jest pomysB pisma, który nada bieg 
sprawie po raz kolejny zresztą, bo to nie jest pierwszy sygnaB mieliśmy te} spotkanie  
z mieszkańcami, którzy ju} te} bezpośrednio monitują ten temat. ChciaBem powiedzieć,  

}e pewne dziaBanie ju} są podejmowane, bo wykonywana jest dokumentacja do budowy 

chodnika do ulicy Aącznikowej, który to chodnik w jakiś sposób powinien zwiększyć 
bezpieczeństwo pieszych, bo to ulica ta jest jedną z najbardziej dynamicznie rozwijających się 
ulic na terenie nie tylko Krobi, ale myślę }e caBej gminy chcieliśmy w ramach programu, który 
obecnie jest ogBoszony czyli poprawy bezpieczeństwa dla niechronionych uczestników ruchu, 

tak chyba ten program nazywa, zBo}yć stosowny wniosek o dofinansowanie budowy tego 
chodnika wraz z przejściem dla pieszych. Niestety ze względu na konieczność uzyskania 

pozwoleń wodnoprawnych, mamy do czynienia tam z zabudową rowu, w tym naborze tego 

wniosku nie jesteśmy wstanie zBo}yć. Ale równie} myślimy, tak jak Pan Przewodniczący 
mówiB, to te} byBo to dyskutowane ze wspóBpracownikami Starostwa, o tym sygnalizatorze 

prędkości. Jedna tylko uwaga, }eby doprecyzować to, co Pan Przewodniczący mówiB. 
Mówimy o wje{dzie do miejscowości, gdy} tutaj byBoby to pewnie zasadne. Ale te} patrząc na 
gBos Pani Radnej SkrobaBy, która mówiBa o tych nie do końca być mo}e dziaBających lampach 



na przejściach dla pieszych, które to lampy są zasilane energią sBoneczną. To te} jest jakby 

pomysB, }eby zastosować adekwatne do potrzeb, }eby to nie byB wBaśnie sygnalizator, który za 
chwilę nie będzie dziaBaB, czyli nie będzie peBniB swojej funkcji. Ale rzeczywiście takie 
rozmowy są. Wiem równie} Policja równie} popiera ten wniosek, gdy} jakby potwierdza fakt 

nie stosowania się kierowców do obowiązujących przepisów. Więc myślę, }e w najbli}szych 

tygodniach, miesiącach powinniśmy wiedzieć coś więcej. Ale jak najbardziej zachęcam do 
zBo}enia tego wniosku na piśmie. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

 

Dziękuję bardzo. Nie widzę zgBoszeń. W związku z tym zamykam punkt 21. 

 

Punkt 22 zakończenie. Dziękuję wszystkim osobom, które przygotowaBy w dniu dzisiejszym 
sesję. Dziękuję Państwu recenzującym poszczególne projekty uchwaB za zabranie gBosu. 

Dziękuję Państwu Radnym za podjęcie uchwaB, a tak}e osobom, które śledziBy nasze obrady. 

Zamykam LVII sesję Rady Miejskiej. Dziękuję. 


